
Fuzato: Mam nadzieję wrócić do Romy mocniejszy niż wcześniej
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Daniel Fuzato wystąpi w przyszłym sezonie w Vitorii Setubal. Brazylijski

bramkarz udzielił wywiadu dla tuttomercatoweb.com. 

Co zabrałeś ze sobą z Roma?

- Każdego dnia uczyłem się czegoś nowego, bycie częścią Romy przez dwa lata było

dla mnie bardzo ważne. Znajdowanie się wśród wielkich mistrzów sprawia, że się

rozwijasz.

Myślisz o powrocie w przyszłości?

- Jasne. Mam nadal kontrakt w Romie i mam nadzieję wrócić mocniejszy.

Żale?

- Żadnych. Mam tylko pozytywne wspomnienia z Romy i mam nadzieję, że mogę

tam wrócić.

Najpiękniejszy moment?

- Gdy grałem z Juve. To ważny moment dla mojej kariery, nigdy go nie zapomnę.

Jaki to był sezon?

- Bardzo trudny dla wszystkich. Niestety, nie udało nam się awansować do Ligi

Mistrzów. Mam nadzieję, że zespół będzie mógł osiągnąć cele w najbliższym

sezonie, zasługuje na to.

Widziałeś już jakieś mecze portugalskiej ligi?

- Nie obserwowałem jej zbyt bardzo, rozpocząłem śledzić portugalską ligę gdy

dowiedziałem się, że mam szansę pójść tam i grać.
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